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O nas - tekst łatwy do czytania i rozumienia (ETR) 

Gdzie jesteśmy? 

Szkoła Podstawowa nr 101 imienia Jana Kochanowskiego w Łodzi 

znajduje się przy ulicy Wspólnej 5/7, kod pocztowy 91-464. 
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Jak się z nami skontaktować? 

Telefonicznie: 42 255 43 73. 

Pracujemy od poniedziałku do piątku 

w godzinach 7:00 – 15:45. 

Możesz też wysłać e-maila na adres: 

kontakt@sp101.elodz.edu.pl 

Możesz napisać pismo i wysłać na adres: 

Szkoła Podstawowa nr 101 

91-464 Łódź, ul. Wspólna 5/7.

Możesz przynieść pismo 

do Sekretariatu szkoły. 

Sekretariat pracuje od poniedziałku do piątku, 

w godzinach 7:00 – 15:45. 

Strona internetowa. 

Informacje dotyczące szkoły znajdziesz na stronie internetowej: 

sp101.edu.lodz.pl 

mailto:kontakt@sp101.elodz.edu.pl
https://sp101.edu.lodz.pl/
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Czym się zajmujemy? 

Szkoła Podstawowa nr 101 jest szkołą publiczną. 

Szkoła publiczna to szkoła, która zapewnia bezpłatne nauczanie. 

Szkoła zajmuje się kształceniem i wychowywaniem uczniów. 

W szkole uczą się dzieci od klasy 1 do klasy 8. 

Zajęcia w szkole odbywają się 5 dni w tygodniu – od poniedziałku do piątku. 

W szkole uczniowie zdobywają wiedzę i umiejętności,  

aby otrzymać świadectwo ukończenia szkoły  

i kontynuować naukę w szkołach ponadpodstawowych. 

Kto u nas pracuje? 

▪ Dyrektor szkoły 

▪ Wicedyrektor szkoły 

▪ Nauczyciele 

▪ Pedagog 

▪ Psycholog 

▪ Pedagog specjalny 

▪ Pracownicy administracji 

▪ Pracownicy obsługi 
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Co zapewniamy uczniom? 

▪ Świetlicę – czynną od godziny 6:45 do 17:00 

 

▪ Stołówkę z obiadami przygotowanymi w szkolnej kuchni 

 

▪ Opiekę pielęgniarki 
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▪ Bibliotekę z czytelnią 

 

▪ 2 pracownie informatyczne z dostępem do Internetu 

 

▪ Pracownię do nauki języków obcych 
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▪ Nowoczesne pomoce dydaktyczne 

 

▪ 2 sale gimnastyczne 

 

▪ Plac zabaw dla dzieci 
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▪ Boisko szkolne 

 

▪ Stoły do ping-ponga 

 

▪ Szafki dla uczniów 
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